
PROTOKOLL FRA STYREMØTE     

     
     

__________________________________________________________________________     

     

STYREMØTE 2018-21-08                                            Sted:    Laastad Pluss & Minus                      

(Hovedgaten 43)     

     

TILSTEDE:      

Line Østhus, Vigdis Thorsen, Gunvald Ådland, Morten Engevik Vorre, Ida Marie Skeie, 

Hellen Lund, Hanne Line Damm     

__________________________________________________________________________     

 

Sak 1: Godkjennelse av innkalling og saksliste 

Vedtak: Enstemmig vedtatt 

 
Sak 2: Godkjennelse av protokoll 2018-19-06 
 
Vedtak: Protokoll fra styremøte 19.06.2018 signert og godkjent 
 
Sak 3 Orientering v/daglig leder 
 

Sak 1: Det ble opprettet en spleis av belysning i paviljongen i forbindelse med parkens 

100 årsjubileum. Mål for innsamling var 30.000 kr, resultatet var 14.116 kr. Manglende 

beløp for å starte oppdraget med TH Kolbeinsen er 3.634 kr     

- Forslag til vedtak: Kontakte kommunen om å sponse siste rest, kontakte 

Kolbeinsen om å starte oppdrag.      

- Enstemmig vedtak: Styret tar saken til orientering og daglig leder kontakter 

kommunen og Kolbeinsen.      

 

 

 



Sak 2: Egil Bjarne Blikra og Leif Arne Storm videreførte QR-kode-idé i samarbeid med 

tidsmaskinen.no til BVK. Idéen går utpå skanning av sted/bygning i Kopervik med 

smarttelefon hvor et bilde med informasjon om hvordan det så ut før i tiden dukker opp 

etter skanning. En opplysningsaktivitet for både innbyggere og turister. Idéen ble 

videreført for mulig gjennomføring ved interesse.        

- Forslag til vedtak: Kontakte Historielaget for mulig interesse av samarbeid 

og/eller sponsing. Undersøke mulig støtte fra kommunen for evt. prosjektarbeid 

eller opplysningslegat. 

- Enstemmig vedtak: Styret er interessert og tar saken til orientering hvor daglig 

leder står for nærmere undersøkelse. 

         

Sak 3: Nettsiden byenvarkopervik.no har «ledige lokaler» som egen side uten spesielt 

brukbare bilder av rom og manglende informasjon om pris, størrelse, etc. 

     

- Forslag til vedtak: Ida Marie Skeie får kontaktinformasjon til gårdseiere og tar 

eventuelt nye bilder som kan brukes på nettsiden. Daglig leder etterlyser mer 

nødvendig informasjon om lokalene. 

- Enstemmig vedtak: Styret tar saken til orientering, Skeie kontakter gårdseiere for 

bilder, daglig leder for info.  

 

Sak 3: KarmøyNytt spør om det er interesse for egen juleavis i år. Tidligere daglig 

leder Inger Karin Damm har solgt inn annonsene selv for potensielt overskudd et år, 

andre året ble andre alternativet valgt hvor KarmøyNytt solgte inn annonsene og selv 

fikk inntekt fra salget. Anne Amdahl Bjelland informerer at det er mye arbeid å selge inn 

annonsene som resulterte i at Damm valgte andre varianten sist gang.  

     

- Forslag til vedtak: Få mer informasjon og priser om utarbeidelse av juleavis. Få 

gammelt materiale av tidligere juleaviser.  

- Enstemmig vedtak: Styret tar saken til orientering og daglig leder står for 

innhentning av informasjon og materiale til neste styremøte.   

 

 

Sak 4: Eventuelt 

Høringsfristen for byutviklingsgruppe i Kopervik er gått ut. Vigdis Thorsen, Robin Hult, 

Jhonny Angelund og Anders Utbjo sendte likevel inn et idéforslag om å binde parken, 



hovedgaten og sjøen/havnegaten sammen, ved å utvide lokket til over havnegaten med 

platåer ned til kaien. Karmøy kommune har midler på 50 millioner kroner som skal fordeles 

ut til Skudeneshavn, Åkrehamn og Kopervik.  

 

Signatur, tilstedeværelse for styremøte 2018-06-19 

 

 

 

 

________________________________________    

Styreleder Vigdis Thorsen 

 

 

 

________________________________________ 

Styremedlem Morten Engevik Vorre 

 

 

 

________________________________________ 

Styremedlem Gunvald Ådland 

 

 

 

________________________________________ 

Styremedlem Ida Marie Skeie 

 

 

 

________________________________________ 

Styremedlem Hellen Lund 

 

 

 

________________________________________ 

Styremedlem Hanne Line Damm 


